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Protokół Nr XV/2015 

z   Sesji Rady Gminy Malechowo 
odbytej w dniu 29 grudnia 2015 r. 

w siedzibie Urzędu Gminy  Malechowo 

 
 
Początek  sesji : 
- godz. 1310 

 
Zakończenie sesji : 
- godz. 1440 

 
W XV sesji Rady Gminy zwołanej przez Przewodniczącą Rady zgodnie ze Statutem Gminy 

Malechowo oraz ustawą o samorządzie gminnym,  uczestniczyło  14 Radnych,  osoby zaproszone 
– m. in.  Wójt, Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Referatów Urzędu i Sołtysi. Listy obecności 
stanowią odpowiednio załączniki nr 1, 2 i 3 do niniejszego protokołu. 
 
   a) otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta Kieres otworzyła i prowadziła obrady XV sesji Rady 
Gminy Malechowo. Na początku  przywitała wszystkich przybyłych na sesję Radnych Gminy 
Malechowo, Wójta, Sekretarza, Skarbnika, Kierowników Referatów, Sołtysów i uczennice szkół z 
terenu Gminy Malechowo. Przewodnicząca stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w obradach 
uczestniczy 14 Radnych - wobec czego istnieje wymagane quorum do podejmowania 
prawomocnych uchwał. W obradach nie uczestniczył Radny Eugeniusz Hamplewski. 
Zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z projektami uchwał zostało dostarczone Radnym w 
terminie zgodnym ze Statutem Gminy tj. na 7 dni przed sesją. Zawiadomienie o sesji zostało 
również przekazane Sołtysom. 

Projekty wraz z zawiadomieniem o sesji zostały również zamieszczone na stronie internetowej 
UG, dowód zwołania sesji stanowi załącznik nr 4, 5, 6 i 7 do niniejszego protokołu. 

 

b)    wnioski  w sprawie zmian w porządku obrad 
 
Pan Wójt wniósł o wprowadzenie do porządku obrad punktu 9 w brzmieniu: projekt uchwały w 
sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2015 rok. Natomiast w pkt. 7 porządku obrad 
nastąpi wymiana projektu uchwały i zastąpienie go uchwałą podobnej treści.  Przewodnicząca 
poddała pod głosowanie przyjęcie wniosków zgłoszonych przez Pana Wójta. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 Radnych. Za przyjęciem wniosków głosowało 14 Radnych. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 

Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad sesji wraz 
projektem uchwały wprowadzonym przez Pana Wójta. 
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Udział w głosowaniu wzięło 14 Radnych. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 Radnych. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 

c)  przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy 

 
Protokół z sesji Rady Gminy był dostępny w Biurze Rady Gminy, każdy Radny mógł się 

zapoznać z jego treścią. 
Uwag i wniosków do protokołu nie wniesiono. 
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy. 
 
Udział w głosowaniu wzięło 14 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało 14 Radnych. Głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 
XV sesja Rady Gminy odbywała się według następującego porządku: 
     Proponowany porządek obrad : 

1.  Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

b) wnioski w sprawie zmian w porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy. 

 2. Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

 3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 4. Wolne wnioski. 

 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwalenia budżetu Gminy Malechowo na rok 2016, 

2) uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 2016 – 2024, 

3) wykazu wydatków budżetu Gminy, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2015, 

4) uchwalenia Gminnego Programu Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016 – 

2020, 

5) regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszka-

łych na terenie Gminy Malechowo, 

6) poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

7) przejęcia od Powiatu Sławieńskiego części zadań z zakresu zarządu drogą powiatową nr 

3718Z, 

8) likwidacji jednostki budżetowej Zespołu Ekonomiczno Administracyjnego Oświaty w Male-

chowie. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych oraz Sołtysów. 

7. Zakończenie sesji. 

 

Ad. 2 Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

Pan Wójt przedstawił Radzie Gminy sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie 
między sesjami . Przedstawione sprawozdanie stanowi załącznik nr  8  do protokołu. 
Następnie Pan Wójt poprosił panią dyrektor Iwonę Nowak – Gancarz oraz pana Romualda Bobisa 
o przedstawienie osiągnięć uczennic zaproszonych na XV sesję Rady Gminy. 
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Pani dyrektor poinformowała obecnych o wielkim sukcesie jaki odniosły dziewczęta tj. zdobycie 
w Turnieju o Puchar Premiera Rzeczypospolitej Polskiej wysokiej lokaty wygrywając etap 
wojewódzki i zdobywając kwalifikację krajową. Pani dyrektor wskazała, że na ten sukces złożyło 
się wiele lat pracy z młodzieżą pana Romualda Bobisa. 
   
 Ad. 3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 Radna Anna Siwek zgłosiła problem z ciśnieniem wody w Witosławiu, prosząc o 

uregulowanie gospodarki wodnej. 

 Radna Krystyna Nieradka zgłosiła zły stan techniczny drogi „ za krzyżem” i poprosiła o 

remont, kolejną kwestią była prośba o oświetlenie przy drodze powiatowej w Sulechowie obok 

posesji 1,2 i 3 radna wskazała przy tym, że przy jezdni nie ma chodnika oraz żadnej lampy i 

miejsce to jest niebezpieczne, zagrażające bezpieczeństwu mieszkańców. 

Radna Anetta Wiącek zwróciła się z pytaniem czy w Zakład Opieki Zdrowotnej w 

Malechowie zatrudnia pediatrę, kolejną kwestią jest odbiór odpadów komunalnych a dokładnie 

dostosowanie worków do pojemników lub zakup pojemników na określone odpady 

segregowane. 

Radna Anna Siwek zapytała o harmonogram wywozu odpadów komunalnych a dokładnie 

budowlanych, dlaczego wskazane są dwa miejsca odbioru tych odpadów. 

Radny Mariusz Nieradka zapytał o podjęte działania w kierunku usunięcia słupa 

energetycznego z chodnika w miejscowości Pękanino.  

Ad. 4  Wolne wnioski. 

 Sołtys Sołectwa Kusice Andrzej Robakowski zwrócił się z prośbą o dostarczenie kruszywa 

i remont drogi w Lejkowie, kolejną kwestią jest prośba o dotarcie do mieszkańców za 

pośrednictwem strażaków, aby przeprowadzili prelekcje dotyczące tlenku węgla. 

 Sołtys Sołectwa Święcianowo Henryk Gostyński w imieniu zarządu Klubu Sportowego 

Arkadia podziękował wszystkim sportowcom za trud włożony w osiągnięcie sukcesu w jesiennej 

rundzie rozgrywkowej. 

 Sołtys Sołectwa Zielenica Ryszard Kowalski w imieniu mieszkańców sołectwa 

podziękował za wykonane ogrodzenie na placu zabaw w centrum miejscowości, zwrócił się 

również do Radnego Powiatu prosząc o dokończenie inwestycji w postaci barierki przy placu. 

Sołtys poruszył również kwestię remontu drogi powiatowej prowadzącej od Sławna do Lejkowa 

wraz z poboczem oraz zgłosił po raz kolejny problem z wysiąku wody w centrum miejscowości. 

Pan Sołtys przedstawił również osiągnięcia drużyny piłkarskiej Strong Zielenica tj. zdobycie 

leadera w rundzie jesiennej w A klasie. 

 Radna Anetta Wiącek poprosiła o wskazanie terminu odbioru pojemników na śmieci 

przez firmę PGK Koszalin. 
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Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwalenia budżetu Gminy Malechowo na rok 2016, 

 

Pani Przewodnicząca przedstawiła zasady procedowania nad uchwałą budżetową zgodne z  

Uchwałą Nr XI/72/2015 Rady Gminy Malechowo z dnia 27 sierpnia 2015 r. w sprawie trybu prac 

nad projektem uchwały budżetowej Gminy Malechowo, przytaczając § 9 ww. uchwały. 

 Pani skarbnik w imieniu wójta poinformowała o wprowadzonej autopoprawce i na pod-

stawie § 9 odczytała treść projektu uchwały budżetowej wraz z wniesiona autopoprawką. 

Następnie Przewodnicząca przedstawiła Uchwałę Nr CXIV.425.Z.2015 Składu Orzekają-

cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 04 grudnia 2015 r. w sprawie wydania 

opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy Malechowo na 2016 rok. Projekt 

uchwały uzyskał pozytywną opinię składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

W dalszej kolejności opinie o projekcie uchwały budżetowej w imieniu poszczególnych 

komisji Rady Gminy Malechowo przedstawili przewodniczący następujących komisji: budżetu i 

finansów, rewizyjna, gospodarki, infrastruktury i ochrony środowiska oraz społeczno – oświa-

towa. 

Przewodnicząca wskazała również o możliwości zadawania pytań do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką wniesioną przez 

panią Skarbnik w imieniu Wójta. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 Radnych.  

Za podjęciem uchwały głosowało: 12  

Głosy przeciwne : 1  

Głosy wstrzymujące się: 1 .   

 

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Malechowo na rok 2016 została 

podjęta większością głosów, nadano jej Nr XV/112/2015. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

2) uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 2016 – 

2024, 

 

Pani Skarbnik w imieniu Wójta wniosła o autopoprawkę w załączniku nr 1 w pozycji 12.1.1 kwotę 

56.546,00 zł należy zastąpić kwotą 48.064,10 zł. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką przez 

panią Skarbnik w imieniu Wójta. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 14 Radnych.  

Za podjęciem uchwały głosowało: 12   

Głosy przeciwne: 1 

Głosy wstrzymujące się: 1 



5 
 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Malechowo na lata 2016 – 2024 została podjęta większością głosów, nadano jej Nr 

XV/113/2015. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

3) wykazu wydatków budżetu Gminy, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2015, 

 

Przewodnicząca odczytała treść projektu uchwały. 

Pani Skarbnik poinformowała, że jest to wykaz wydatków, które będą wykazane w tym roku 

natomiast płatność i realizacja ich nastąpi w roku następnym, jest to 5 zadań inwestycyjnych. 

Pytań do projektu nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 14 Radnych.  

Za podjęciem uchwały głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 1  

Głosy wstrzymujące się: 1  

 

Uchwała w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2015, została podjęta większością głosów, nadano jej Nr XV/114/2015. Uchwała 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

4) uchwalenia Gminnego Programu Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016 – 

2020, 

 
Pani Przewodnicząca odczytała treść projektu i poinformowała zawartych informacjach w ww. 
dokumencie. zapytała czy są pytania do projektu uchwały.  
W wyniku braku pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.  
 

Udział w głosowaniu wzięło 14 Radnych.  

Za podjęciem uchwały głosowało: 14  

Głosy przeciwne: 0  

Głosy wstrzymujące się: 0   

 

Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Działań Na Rzecz Osób Niepełnospraw-

nych na lata 2016 – 2020, została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr XV/115/2015. Uchwała 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

5) regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych 

na terenie Gminy Malechowo, 

 

Przewodnicząca odczytała treść  uchwały i zapytała czy są pytania do projektu. 

W wyniku braku pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
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Udział w głosowaniu wzięło 14 Radnych.  

Za podjęciem uchwały głosowało: 14  

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Malechowo, została podjęta jednogłośnie, nadano 

jej Nr XV/116/2015. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

6) poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz okre-

ślenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że przedmiotowa uchwała podejmowana jest ze względu 

na wybór nowego sołtysa w Sołectwie Borkowo i ustanowienie w jej osobie inkasenta. 

W wyniku braku pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 14 Radnych.  

Za podjęciem uchwały głosowało: 14  

Głosy przeciwne: 0  

Głosy wstrzymujące się: 0   

 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w 

drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso została pod-

jęta jednogłośnie, nadano jej Nr XV/117/2015. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

7) przejęcia od Powiatu Sławieńskiego części zadań z zakresu zarządu drogą powiatową nr 

3718Z,  

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i wskazała, że przedmiot uchwały stanowi 

odcinek drogi powiatowej Malechowo – Paproty. 

Pan Wójt poinformował, że uchwała ta jest niezbędna do tego by gmina mogła wystąpić o 

dofinansowanie zadania z PROW. 

W wyniku braku pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 14 Radnych.  

Za podjęciem uchwały głosowało: 14  

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

 

Uchwała w sprawie przejęcia od Powiatu Sławieńskiego części zadań z zakresu zarządu drogą 

powiatową nr 3718Z podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr XV/118/2015. Uchwała stanowi za-

łącznik nr 15 do protokołu. 
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8) likwidacji jednostki budżetowej Zespołu Ekonomiczno Administracyjnego Oświaty w Malechowie, 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Pan Wójt poinformował, że podjęcie przedmiotowej uchwały ma na celu dostosowanie do 

obowiązujących przepisów. Zgodnie z ustawą do końca 2016 roku należy podjąć uchwałę 

likwidującą Zespoły Ekonomiczno Administracyjne Oświaty. Zadania po zlikwidowanej jednostce 

budżetowej zostaną przejęte przez referat oświaty Urzędu Gminy. 

Radna Krystyna Nieradka zapytała czy sprawa likwidacji Zespołu Ekonomiczno 

Administracyjnego Oświaty była analizowana z kierownikami jednostek organizacyjnych szkół a 

jeżeli tak to dlaczego nie brała w tym udziału Komisja Społeczno – Oświatowa oraz czy nowy 

system będzie korzystniejszy i na ile przewiduje się lepszą organizację pracy i oszczędności 

finansowe. Radna poprosiła o przedstawienie analizy i statystyki porównawczej obecnie 

istniejącego zespołu i nowo powstałego. 

Pan Wójt wskazał, że zostały przeprowadzone wszelkie procedury związane z podjęciem 

takiej uchwały, jeżeli natomiast chodzi o oszczędności to to są one spodziewane jednak trudno 

teraz wyrokować na jakim poziomie będą się kształtowały. 

W wyniku braku kolejnych pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 14 Radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 2 

Głosy wstrzymujące się: 0 

  

Uchwała w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespołu Ekonomiczno Administracyjnego 

Oświaty w Malechowie została podjęta większością głosów, nadano jej Nr XV/119/2015. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

9) zmian w budżecie Gminy Malechowo na rok 2015. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Pan Wójt poinformował, że jest to uchwała czyszcząca podejmowana w ostatnich dniach 

grudnia, która polega na przeniesieniu środków z wygospodarowanej nadwyżki na zakup 

środków trwałych. 

W wyniku braku pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 14 Radnych.  

Za podjęciem uchwały głosowało: 14  

Głosy przeciwne : 0 

Głosy wstrzymujące się: 0   
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Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na rok 2015 została podjęta jedno-

głośnie, nadano jej Nr XV/120/2015. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych oraz Sołtysów. 

 Pan Wójt w pierwszej kolejności podziękował za podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy na 2016 rok. Następnie pan Wójt w odpowiedzi na zapytanie Radnej Krystyny 

Nieradka poinformował, że Komisja Gospodarki, Infrastruktury i Ochrony Środowiska zbada 

zasadność postawienia lamp oświetleniowych we wskazanej lokalizacji. 

  W odpowiedzi na interpelację Radnej Anetty Wiącek p. Wójt wskazał, że w ZOZ-ie 

Malechowo rzeczywiście nie ma zatrudnionego pediatry, jednakże lekarze rodzinni posiadają 

specjalizacje pediatryczne. 

 Jeżeli chodzi o czad to jest niemożliwe do wykonania, żeby strażacy odwiedzali wszystkich 

mieszkańców i prowadzili prelekcje dotyczące zatrucia tlenkiem węgla, natomiast w sprawie 

drogi to zostanie dostarczone tam kruszywo  -  wskazał p. Wójt. 

W odpowiedzi na wniosek Sołtysa Sołectwa Zielenica p. Wójt poinformował, że problem ten 

jest na uwadze. W przyszłym roku remontowana będzie droga Drzeńsko – Zalesie. 

Pan Sławomir Liskowski przedstawił stanowisko dotyczące zasad gospodarowania odpadami 

komunalnymi. Nadmienił także, że sprawa ciśnienia w miejscowości Witosław jest znana i 

staramy się znaleźć sposób na rozwiązanie tego problemu. Wobec wniosku zgłoszonego przez 

Radną Krystynę Nieradka p. Sławomir Liskowski wskazał, że droga w Sulechowie „ za krzyżem” 

zostanie wyremontowana i kruszywo zostanie dostarczone. 

Pani Dyrektor Barbara Chylewska zaprosiła wszystkich obecnych na Gminny Finał Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy w Ostrowcu. 

Ad.7.  Zakończenie obrad XV sesji Rady Gminy 

 Przewodnicząca Rady p. Jolanta Kieres zakończyła obrady XV sesji Rady Gminy dziękując 
wszystkim za przybycie i uwagę.  
 
 
 
 

 
       Przewodnicząca Rady Gminy Malechowo  
 

/-/ Jolanta Kieres 
 
 
 
Protokołowała: Marlena Kania 
Ilość ponumerowanych stron: 8 
Ilość załączników: 17 


